
Referat af Bestyrelsesmøde. 

                                      DEN. 04-09-2023   

Deltagere : Merete Røner , Anne Marie Collenette , Jan Egebo , 

Varmemester Bjarne Gottfredsen , Jesper Backhausen. 

 

1.Carporte. 

 Der er lavet nogle oplæg men vi er ikke helt tilfredse  

med de oplæg . Så der skal holdes et møde med Niels  

Erik så hurtigt som muligt . 

 

2. Workshop for Bestyrelsen .  

 Vi blev enige om at der hele tiden kommer nye tiltag 

 så vi venter med at lave aftale. 

 

3.Vandskade ved nr. 2. /  

 Er blevet lavet færdig men ikke afsluttet hos forsikringen. 

 

4. Ejendomskontoret har igangsat besparelse projekt med lys i opgange. 

 Det er sat op og de går og laver de sidste justeringer. 

 

 5. Lade standere. 

 Bjarne og Jesper skal til Egevolden og snakke med Arne Dimon og se det de 

har fået lavet og høre omkring deres aftalemed udbyder når han er tilbage 

fra sygdom . 

 

6. Projekt hække m.m. i ulige nr . 

 Der kommer blomsterende buske og Camilla og Bjarne har bedt om input 



 

fra beboerne som bor i den ende . 

 

 Hækken er færdig . 

 

7.Helhedsplan . 

 Der er sendt en plan ud til beboerne fra byggekonsulenten . 

 

Info : 

 Har vi hørt noget omkring vores ansøgning om indførsel af 

råderetsbadeværelser . 

Nej intet hørt, der vil blive rykket igen. 

 

 Høre at genhusningskonsulenten er ligeglad med at vi har folk på den interne 

liste som vi fik at vide af Niels Erik det ikke ville berøre, men ud fra det jeg 

høre tager de det hele til permanent udlejning . 

Vi er i dialog med Niels Erik omkring det. 

Der er utrolig dårlig tilbagemelding . 

 

 Jesper Backhausen. 

   

 

 


